
Hej!
Miljöenheten har tittat på de prognoser som gäller dagvattenflödet just här och det är troligt att det
skulle kunna bli problem med dagvattenflöden om man bebygger fastigheten utan att ytterligare
utreda dagvattenlösningen för den här specifika fastigheten. Det är även lämpligt att remittera
Nacka Vatten och Avfall som är ansvarig för ledningsnätet i kommunen.
Det är egentligen Länsstyrelsen som är tillsynsmyndighet för vattenfrågorna så miljöenheten
avstår från att skriva något formellt yttrande i det här fallet. Vi kan bara konstatera att det kan
komma att bli dagvattenproblem för omgivande fastigheter om man bygger på fastigheten utan
ytterligare utredningar.
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